



Närvarande

| | |
|---------------------------|---|
| Mattias Thorwid | Ordförande |
| Dennis Forslund | Vice Ordförande |
| August Naij | Kassör |
| Jennifer Davidsson | Utbildningsbevakningssamordnare |
| Thomas Sahleström | Alumn |
| Philip Sundström | PR/ informationsansvarig |
| Johan Backlund | Arbetsmarknadskontakt |
| Lisa Andersson | Arbetsmiljökvalitetsansvarig |
| Sara Kafi | Sekreterare |
| Alexander Lyckebo | Utlåningsansvarig |

§ 1 Inledande formalia

§ 1.1 Mötet öppnas

Mattias Thorwid förklarar mötet öppnat klockan 18:17 den 16/3-15 i E246.

§ 1.2 Mötets behörighet

7 styrelsemedlemmar närvarande. Mötet anses behörigt.

§ 1.3 Val av mötesordförande

Till mötesordförande väljs Mattias Thorwid.

§ 1.4 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare väljs Sara Kafi.

§ 1.5 Val av protokolljusterare

Till justerare väljs Mattias Thorwid, Sara Kafi och Johan Backlund.

§ 1.6 Adjungeringar

Arvid Marklund och Pontus Gaversjö adjungeras in med närvarorätt, yttranderätt och förslagsrätt men ej rösträtt.

§ 1.7 Föregående protokoll

Mötesprotokoll 13 och 14 läggs till handlingarna.

§ 1.8 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkänns.



§ 2 Information

§ 2.1 Information från styrelsen

Mattias Thorwid har haft lunchmöte med Makt och med valberedningen, samt varit på Expen.

Dennis Forslund har skapat och skickat ut en SMART-utvärdering samt lagt upp SMART-filer på driven. Inför tacksittningen för funktionärerna som hjälpte till på evenemanget har han skapat en Doodle och dessutom skickat ut den till dem. Han har även kollat på ansökan för sektionens fonden.

August Najj har betalat räkningar och bokfört. Han har beställt märken inför märkesförsäljningen. Utöver detta har han deltagit på framtidskvällen med TVM och skickat vidare en faktura från SMART till kåren.

Jennifer Davidsson har arbetat med det nya sektionstillskottet. Hon har även kallat till ett UU-möte.

Thomas Sahleström har varit på lunchmöte med valberedningen och haft möte med Career Center. Han har eventuellt hittat en föreläsare till nolleperioden. I övrigt har han haft mail-kontakt med NPG.

Philip Sundström har ordnat upp mail-adresserna för valberedningen samt närvarat på Expen och inforad.

Johan Backlund har deltagit och arrangerat SMART. Han har varit lunchmöte med Makt och med valberedningen. Utöver detta har han varit på Expen och deltagit i en teambuilding med tillsammans med projektgruppen för M-JET.

Lisa Andersson har varit på SMK-möte och studentskyddsront. Hon har även varit med på ett möte med Makt.

Sara Kafi har både deltagit och arrangerat SMART samt framtidskvällen med TVM. Hon har även justerat mötesprotokoll.

Alexander Lyckebo har i egenskap av utlåningsansvarig gjort en ansökan för olika vätskor till maskinen. Han har dessutom ordnat med kvitton och övrig ekonomi till maskinen. I övrigt har han varit på lunchmöte med valberedningen, varit på expen och fyllt i utvärderingen för SMART.



§ 3 Diskussion

§3.1 6M: M-banketten

Arvid berättar att 6M har börjat planera M-banketten. De håller på att leta lokal och det verkar som att det kommer att bli på Björsbygården där de höll till förra gången. Ebbenjarka har också diskuterats som en potentiell lokal men de kom fram till att det inte riktigt passar deras ändamål. De ska även kolla upp om det finns möjlighet till att hålla sittningen på BBB i stan. Priset per kuvert på Björsbygården kommer att hamna mellan 300 till 500, porslin och personal ingår.

Temat kommer att vara "maffia" av anledningen till att man då fortfarande kan vara finklädd. De funderar på att ha en alkoholfri fördrink i och med att det kommer att bli smidigare med att hitta en lämplig plats till det. Som underhållning vill de hyra in snapsakademien. Likt förra året vill de även hyra in ett trubadurlag som ska spela under sittningen. Linda från 6M har pratat med Philip och frågat om han kan vara DJ men han behöver först veta vad för slags utrustning som finns tillgänglig i lokalen.

Biljettpriset vill de hålla runt 300 kr. Mattias berättar att det finns en budgetpost specifikt för M-banketten men har ingen aning om hur mycket som finns i denna. Om priset ska subventioneras måste det subventioneras endast för maskinsektionsmedlemmar säger Johan.

Arvid har räknat med att styret ska ha ansvar över den finansiella delen medan 6M ordnar själva sittningen. Preliminärt datum är för tillfället satt till den 18 april men i och med att större delen av styret inte kan närvara då ska Arvid kolla upp om det finns möjlighet att byta datum till den 9 maj.

§3.2 6M: Ekonomi

Arvid berättar att 6M haft väldigt lite pengar i kassan på sistone. Detta har lett till att de i början av deras evenemang alltid själva måste lägga ut privata pengar. Han undrar om det detta skulle kunna gå att lösa genom att alltid ha en fast summa pengar i kassan, likt ett startkapital. Dennis berättar att det ska finnas ett bankkonto för 6M vilket då även skulle möjliggöra kortbetalning på deras event.

§3.3 Ljudsystem till sektionen

Philip har skickat en förfrågan till Ljud och Ljus om att köpa upp deras utrustning eftersom de ska upplösas. De svarade med att det är en bättre idé att köpa nytt material eftersom deras högtalare är väldigt slitna och kan gå sönder när som helst. Däremot lade de till att de kunde hjälpa till med att välja ut ett bra och lämpligt ljudsystem. Styret är överens om att det är en bra investering att köpa in ljudutrustning för sektionen då tanken med detta är att alla subgrupper ska ha gratis tillgång till det.



§3.4 **Fondansökan: maskinen**

Alexander har skickat ut en fondansökan för maskinen till styrelsemailen. Sammanfattningsvis handlar det handlar om ungefär 3050 kronor för olika typer av vätskor. Vätskorna kommer då att förvaras i styrelsens förråd.

§3.5 **NPG: nolleperioden.se**

NPG håller på att bygga upp nolleperioden.se för att den ska bli mer informativ. Eftersom alla föreningar ska finnas med på hemsidan med vill de ha en kort text som förklarar vad M-styret är. Mattias flikade in att det är viktigt att poängtera att maskinteknologisektionen är den enda sektionen på skolan som har en bil.

§ 4 **Beslut**

§ 4.1 **Fondansökan: maskinen**

Styrelsemötet beslutar att godkänna fondansökan för maskinen.

§ 5 **Övrigt**

§ 5.1 **Representation phösarmöte**

Alexander, Mattias och Thomas ska representera sektionen på phösarmötet imorgon tisdag 17/3-15.

§ 5.2 **M-JET-möte**

Så många som möjligt ska försöka komma på mötet gällande M-JET imorgon tisdag 17/3-15 klockan 17:00.

§ 6 **Avslutande formalia**

§ 6.1 **Nästa möte**

Nästa sammankomst, fredagen den 20/3-15, kl. 12.00 i Expen.

Nästa möte, måndagen den 30/3-15, kl. 17:00 i E-torget.

§ 6.2 **Mötet avslutas**

Mattias Thorwid förklarar mötet avslutat klockan 19:40.



Mötesprotokoll 16 – 2014/2015
Maskinteknologisektionens styrelsemöte
Sammanträdesdatum: 2015-03-16
Tid: 18:17 Plats: E246

Protokollförare:

/Sara Kafi

Mötesordförande:

/Mattias Thorwid

Justeras:

/Johan Backlund